

Protokoll til styremøte 10/2025

Oslostudentenes Idrettsklubb

Dato: 10.11.2025

Tidspunkt: 17:00 - 19:00

Sted: Domus Athletica

Til stede: **Jamil** Dost, **Hedda** Friis Jørgensen, **Essey** Weldu Gaim, **Ronja** Larsen, **Katrine** Solberg, **Lars** Schrødter og **Truls** Vestnes (daglig leder)

Forfall: John Khang Nguyen, Vilde Sumstad og Vera Tormodsrud

Saksliste

Vedtakssaker

Sak 18/2025 Godkjenne protokoll for styremøte 9/2025

Orienteringssaker

O-Sak 17/2025 Daglig leder informerer

O-Sak 18/2025 Styret informerer

Diskusjonssaker

D-Sak 57/2025 Styrets arbeid i løpet av 2025

D-Sak 58/2025 Evaluering: representantskapsmøte 2025

D-Sak 59/2025 Status: ledersamling 2026

D-Sak 60/2025 Status: julebord

D-Sak 61/2025 Status: arbeid med nettsiden

D-Sak 62/2025 Oppfølging av økonomisk plan

D-Sak 63/2025 Ekstraordinært årsmøte 2025

D-Sak 64/2025 Høringsinnspill til langtidsplan for norsk studentidrett

D-Sak 65/2025 Forebyggende tiltak mot uønsket atferd

Vedtakssaker

Sak 18/2025 Godkjenne protokoll for styremøte 9/2025

Forslag til vedtak: Hovedstyret godkjenner innholdet i protokoll 9/2025, men ønsker redaksjonelle endringer før den publiseres på klubbens nettsider. Se [vedlegg 1](#).

Vedtak: enstemmig vedtatt.

Orienteringssaker

O-Sak 19/2025 Daglig leder informerer

Daglig leder orienterte om drift og oppgraderinger på KSI-hytta, samt om arbeidet med økonomi der prognosen viser et overskudd på rundt 1 million kroner i 2025. Han informerte også om enkelte utfordringer knyttet til undergruppenes treningstider og tilganger, hadde medarbeidersamtale og deltok på ledersamling og tildelingsmøte, og opplyste at han ikke vil være til stede på neste styremøte.

O-Sak 20/2025 Styret informerer

Styret orienterte om arbeid med nettsiden og sosiale medier, oppfølging iht HS-kontaktordningen og planlegging av julebord og ekstraordinært årsmøte. Styret informerte også om arbeid med lokaler til Våryr, oppstart av paraidrett, dialog med DNB om fond, kontakt med ulike forbund, deltakelse på tildelingsmøte og ledersamling i NSI, samt debattinnlegg i Khrono og løpende e-postkorrespondanse.

Diskusjonssaker

D-sak 57/2025 Styrets arbeid i løpet av 2025

På det forrige styremøtet ble det diskutert at hovedstyrets medlemmer ikke ser helheten av styrets arbeid. Styreleder foreslo å lage en presentasjon som legger frem hva hovedstyret har fått til hittil. En slik presentasjon ble lagt fram på det aktuelle styremøte.

Styreleder presenterte en samlet oversikt over hovedstyrets arbeid, inkludert gjennomførte og planlagte arrangementer, økt aktivitet på sosiale medier, pågående arbeid med nettsiden, politisk påvirkningsarbeid og medlemsutvikling. Styret diskuterte rollen til HS-kontakt, både som personlig kontaktledd og som kanal for informasjonsutveksling, og understreket at OSI er en stor klubb som innebærer et betydelig ansvar for de som sitter i hovedstyret.

D-sak 58/2025 Evaluering: representantskapsmøte 2025

Hovedstyret gjennomførte årets representantskapsmøte den 14. oktober. 29 undergrupper var representert, og omtrent 60 deltakere fra gruppestyrene deltok. Det er ønskelig å foreta en enkel evaluering av hva som fungerte bra, mindre bra og hva man eventuelt ønsker å gjøre annerledes til neste gang.

Styret pekte særlig på utfordringer med luftkvaliteten i lokalet og vil til neste gang vurdere både bedre utnyttelse av ventilasjon og eventuelt bruk av et annet auditorium.

D-sak 59/2025 Status: ledersamling 2026

Den 16. februar 2026 skal hovedstyret arrangere en ledersamling for nyvalgte ledere, nestledere og økonomiansvarlige i gruppestyrene. I anledning styremøte er det ønskelig å ta en fot i bakken angående:

- Rammer: tidspunkt og sted
- Innhold: temaer, foredragsholdere og diskusjoner

Styret diskuterte rammene for ledersamlingen 16. februar 2026, inkludert tidspunkt, mulige lokaler og forslag til innhold. Det var enighet om å ha en kombinasjon av faglig innhold om styrearbeid, konflikthåndtering, NSI og antidoping, og å vurdere bruk av eksterne foredragsholdere samt legge til rette for erfaringsutveksling mellom undergruppene.

D-sak 60/2025 Status: julebord

Den 28. november arrangerer hovedstyret julebord for undergruppenes ledere, nestledere og økonomer på Studenterhytta. I anledning med styremøtet bør en konkret arbeidsfordeling avklares.

- Gave til bestyrer
- Bestille transport
- Dra opp tidlig og pynte, samt handle i forkant
- Aktiviteter/leker

Styret gjennomgikk status for julebordet på Studenterhytta 28. november, med dagens påmeldingstall og en enkel arbeidsfordeling. Det ble avklart hvem som reiser opp tidlig for innkjøp og pynting, at bestyrer skal få gavekort, at det bestilles transport for inntil 50 deltakere, og at programmet blant annet skal bestå av quiz, badstu, dans og taler.

D-sak 61/2025 Status: arbeid med nettsiden

Hovedstyret har satt seg et mål om å utvikle klubbens hjemmeside med et fokus på bedre struktur og brukervennlighet. Internansvarlige i hovedstyret har gjennomført et digitalt møte med IdrettenOnline og diskutert muligheter for å endre på nettsiden. I forbindelse med styremøtet legges det frem et utkast til hvordan nettsiden kan bli seende ut.

Styret fikk en kort status for arbeidet med nettsiden, der internansvarlig har hatt møte med IdrettenOnline og presentert et førsteutkast. Hovedstyret var positive til retningen og kom med innspill til videre arbeid med struktur og brukervennlighet.

D-sak 62/2025 Oppfølging av økonomisk plan

På årsmøtet i mars vedtok klubbens medlemmer en ny langsiktig økonomisk plan. Ansvar for videre arbeid og oppfølging av den økonomiske planen er delegert til økonomisk ansvarlig i hovedstyret. Det har blitt gjennomført dialogmøter med TSI og innledende samtaler med DNB er igangsatt. Hovedstyret orienteres om status i prosessen.

Styret ble orientert om oppfølgingen av den langsiktige økonomiske planen, inkludert dialogmøter med TSI og innledende samtaler med DNB om fond. Jamil og Hedda skal på møte med fondsrådgiver, og styret diskuterte videre arbeid med fondsløsninger og navnevalg, samt at vurdering av sparekonto skulle tas på et senere tidspunkt.

D-sak 63/2025 Ekstraordinært årsmøte 2025

Deloitte har nylig bestemt seg for å skille ut en del av virksomheten som bedriver revisorarbeid for idrettslag. I den anledning er vi nødt til å gjennomføre et ekstraordinært årsmøte. Dette ble vedtatt av hovedstyret per e-post sendt fra styreleder den 28. oktober. Det ekstraordinære årsmøtet er berammet til 20. november. I forbindelse med styremøtet, tar hovedstyret en fot i bakken.

Hovedstyret forventer et kort møte, og hvert styremedlem skal sørge for at undergruppene deres stiller med representanter.

D-sak 64/2025 Høringsinnspill til langtidsplan for norsk studentidrett

Norges studentidrettsforbund ønsker innspill til arbeidet sitt med langtidsplanen for norsk studentidrett som i sin helhet kan leses [HER](#). Styreleder har med utgangspunkt i høringsnotatet utarbeidet forslag til hvordan OSI bør svare. Se [vedlegg 2](#).

Jamil fikk i oppgave å sende inn høringssvaret samme kveld.

D-sak 65/2025 Forebyggende tiltak mot uønsket atferd

De siste to årene har hovedstyrets saksbehandlere for varslingssaker mottatt mange saker. Det virker til å være unormalt mange, og det kan skyldes flere ting. Allikevel er det ønskelig at hovedstyret iverksetter forebyggende tiltak med et formål om å redusere fremtidige saker.

Hovedstyret besluttet å utarbeide innlegg på Instagram om festvettregler og klubbens verdier og visjon, samt å følge opp enkeltpersoner det har kommet klager på gjennom egne møter.

På tampen:

Vi er glade for for styreleder som har meldt interesse for å bli med i Forbundsstyret til NSI. I tillegg ble det foreslått at OSI arrangerer et ekstra arrangement/kick-off fest for alle/halloweenfest i starten av studieåret.

Jamil Dost

Styreleder, Jamil Dost